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Z A P I S N I K 

 

s 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 3. prosinca 2020., zbog  

hitnosti postupka i izvanrednih okolnosti izazvanih pandemijom COVID(a) -19, 

elektroničkim putem izjašnjavanjem putem e-maila.. 

Sjednicu je održana na način da je vijećnicima putem elektroničke pošte dostavljen 

poziv i materijal u četvrtak 26. studenoga 2020., a rasprava i glasovanje o prijedlogu 

obavljeno je putem e-maila normativa@vukovar.hr do 12,00 sati na dan održavanja sjednice 

(na dostavljenom obrascu). 

 

 Usvajanje skraćenog zapisnika s 34. sjednice Gradskog vijeća održane 28. listopada 

2020. putem elektroničke pošte, na zapisnik dostaviti primjedbe elektroničkom poštom 

do 12,00 sati na dan održavanja sjednice. 

Vijećnica Vesna Vujić ima primjedbu da je izjašnjavanje ispred Kluba SDSS-a obavljala ona, 

a upisan je vijećnik Srđan Kolar. 

Prilikom glasanja kod točke 2. svih troje vijećnika SDSS-a glasalo je ZA, a protiv je bila 

vijećnica iz SDP-a. 

Primjedbe su usvojene i ispravljen je zapisnik. 

 

 Aktualni sat gradonačelnika. Pitanja gradonačelniku dostaviti pisano na mail 

normativa@vukovar.hr. do 2. prosinca 2020. u 10,00 sati 

 

D N E V N I     R E D 

1. Donošenje Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

komunalnog linijskog prijevoza putnika na području grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

2. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE ZA OBAVLJANJE 

KOMUNALNE DJELATNOSTI KOMUNALNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA 

PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Buljan, P. Josić, V. Vujić, S. Kolar, B. Nikolić i B. Gaća. 

  

Nakon uvida u odgovore vijećnika putem elektroničke pošte utvrđeno je da je 14 

vijećnika glasovalo „ZA“, jedan vijećnik „SUZDRŽAN“ (D. Bilić) i 7 vijećnika „PROTIV“ 

(B. Gaća, D. Buljan, SDSS, ŽIVI ZID i DSS) te se donosi 

ODLUKA o davanju koncesije  

za obavljanje komunalne djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika  

na području grada Vukovara 
Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

B. Gaća – Ističe da mnogi gradovi, pa i neke općine u Republici Hrvatskoj sjednice svojih 

vijeća u doba mjera uzrokovanih pandemijom održavaju putem nekih od video platformi kako 

bi mogli argumentirano i interaktivno razgovarati o svim važnim temama. Smatra da 

donošenje ovako važnih odluka isključivo putem e-maila bez mogućnosti rasprave, ne 

pridonose parlamentarizmu, demokraciji, a niti informiranom donošenju odluka. Predlaže da 
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usklade Poslovnik, dorade ga te omoguće puno bolji rad svih članova i članica Gradskog 

vijeća Grada Vukovara. 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Tomislav Šota, dr.med.vet. 


